

愛

釘

十

罪

哭

天

復活節

布

上

多

活

三

石

				
	<p>他不在這裡，已經復活了。</p> <p>路加福音 24:6</p>			
				

Preparation Instructions

1. Print page 1 on A4 paper (one sided).
2. Print page 1 and 2 on A4 cardstock (double sided, long edge). Cut using the lines.

Play Instructions

1. Match Chinese characters.
2. Flip (bottom up) each piece of card starting from top left (Love) and go clockwise. Tell Easter story as you flip each card.

愛 Love

God loved us and send Jesus to die for us. Jesus also loved us.

John 17:26

I made known to them your name, and I will continue to make it known, that the love with which you have loved me may be in them, and I in them.

約翰福音17:26

我已將你的名指示他們、還要指示他們、使你所愛我的愛在他們裡面、我也在他們裡面。

釘 Nail, 十 Cross

Jesus was nailed upon the cross.

罪 Sin

Jesus died for our sin.

哭 Cry

Luke 23:27-28

And there followed him a great multitude of the people and of women who were mourning and lamenting for him. But turning to them Jesus said, "Daughters of Jerusalem, do not weep for me, but weep for yourselves and for your children.

路加福音23:27-28

有許多百姓跟隨耶穌，內中有好些婦女，婦女們為他號啕痛哭。耶穌轉身對她們說：「耶路撒冷的女子，不要為我哭，當為自己和自己的兒女哭。」

布 Cloth/Linen, 石 Rock

Mark 15 :46

So Joseph bought some linen cloth, took down the body, wrapped it in the linen, and placed it in a tomb cut out of rock. Then he rolled a stone against the entrance of the tomb.

馬可福音15:46

約瑟買了細麻布、把耶穌取下來、用細麻布裹好、安放在磐石中鑿出來的墳墓裡。又滾過一塊石頭來擋住墓門。

三 Three Days, 活 Alive

After 3 days, Jesus was resurrected. 活 picture shows Jesus alive with hole where the nail goes in his hands.

多 Many

Many people saw Jesus alive.

上 up, 天 sky

Luke 24:51

While he was blessing them, he left them and was taken up into heaven.

路加福音 24:51

正祝福的時候、他就離開他們、被帶到天上去了。

復活節 Easter

Luke 24:6-7

He is not here, but has risen. Remember how he told you, while he was still in Galilee, that the Son of Man must be delivered into the hands of sinful men and be crucified and on the third day rise.

路加福音 24:6 -7

他不在這裡、已經復活了。當記念他還在加利利的時候、怎樣告訴你們、說、人子必須被交在罪人手裡、釘在十字架上、第三日復活。